

4 POLY5[®] FOR THE PRICE OF 3

Pick up some *POLY5*[®] in June for our incredible offer of 4 boxes for the price of 3—an amazing \$136 value! This powerful blend of concentrated polysaccharides from five highly nutritious mushrooms promotes a strong and balanced immune system!*



**\$136 USD
VALUE**

Product Code: 200605
Wholesale: US \$408.16
COE: US \$367.32
CV: 328



*This statement has not been evaluated by the food and drug administration. This product is not intended to diagnose, treat, cure or prevent any disease.

Our Commission Volume (CV) promotion also rewards you with *Concenergy*[®], *Pearl*[™] and *W•L*[®] when your purchases reach the specified Commission Volume in June!

300 CV

**\$17 USD
VALUE!**



Concenergy[®]

600 CV

**\$55 USD
VALUE!**



Concenergy[®] • *Pearl*[™]

900 CV

**\$93 USD
VALUE!**



Concenergy[®] • *Pearl*[™] • *W•L*[®]

Please note: Product Promotion purchases do not apply to Commission Volume Promotions. Non-promotional purchases will apply to the Commission Volume Promotion. Transferable CV for *POLY5* promotion per box is 82.00.

PLEASE READ THE FOLLOWING CAREFULLY:

1. E. EXCEL offers two types of promotions: (a) Product Promotion: Buy the specified product package, at the specified discounted price and reduced CV. (b) Commission Volume (CV) Promotion: At 300 CV, 600 CV or 900 CV levels per order, you become eligible to receive free product(s), as specified by E. EXCEL. 2. Product Promotion items, Excelsator Packs and sales tools do not apply to Commission Volume Promotions. Specifically, CV from *POLY5* promotion purchases will not apply to Commission Volume Promotions in June 2014. 3. To receive either promotion, you must meet the necessary requirements per order and not as a combination of orders. 4. All items in the Product Promotion package for this month may be transferred at reduced CV. Transferable CV for promotional *POLY5* is 82.00. 5. You may not return, exchange or substitute Commission Volume promotions. 6. If the CV total of your order falls between two qualification levels, you will receive the promotion where you have fulfilled the necessary requirements. For example, if you have 400 in commission volume, you will receive the 300 Commission Volume (CV) Promotion; if you reach 700 in commission volume, you will receive the 600 Commission Volume (CV) Promotion; and if you reach 1000 commission volume, you will receive the 900 Commission Volume (CV) Promotion. 7. These promotions only apply to orders received during June 2014. All orders must be readable and complete, and payment must be approved by 6:00 pm Mountain Time on Monday, June 30, 2014 to qualify for this promotion via fax or telephone. The deadline for orders placed via the web is midnight Mountain Time on Monday, June 30, 2014. 8. The Product Promotions are **only** available while supplies last in June 2014. **Orders will not be accepted once available stocks are exhausted.** 9. When qualifying for a promotion, the promotion must ship on the same order, and be placed on the same invoice that qualified you for the promotion. 10. These promotions draw upon the 3% promotional fund, which is a part of E. EXCEL's Compensation Plan for Distributors.

「補益特」 買三得四！

六月期間，我們為您推出了一項極特別的優惠，您只需付三盒的費用，就可購得四盒「補益特」，節省高達\$136美元。請抓住這個機會，多為自己和家人儲備一些吧！「補益特」中含有五種營養豐富的蘑菇，濃縮了強效的抗氧化劑，十分有益於強化和平衡您的免疫系統！*



價值
\$136美元！

產品貨號: 200605
普通會員價: US \$408.16
COE 價: US \$367.32
CV: 328



*本文所刊載內容未經過美國食品藥物管理局之審定，這些產品不作為醫療、診斷或預防任何疾病之用。

同時，本月只要您購買產品達到特定的獎金點數，我們還會獎勵您「康神」、「珍圓」和「可盈」！

300 CV

價值
\$17美元



「康神」

600 CV

價值
\$55美元



「康神」·「珍圓」

900 CV

價值
\$93美元



「康神」·「珍圓」·「可盈」

請注意：凡享受產品促銷者，將不能同時再享受獎金點數促銷。但若未享受產品促銷優惠，則可享受獎金點數促銷。「補益特」可轉點數為每盒82.00點。

請仔細閱讀以下條款：

1) 通常，丞燕會推出兩種促銷。(a) 產品促銷：即經銷商可以優惠的價格購買特定的產品組合，並獲得減額的CV。(b) 獎金點數CV促銷：即指每份訂單達到300 CV、600 CV或900 CV點數，您就可合格領取丞燕指定的免費贈品。2) 促銷產品、Excelsior套盒和輔銷工具均不可計算獎金點數。具體地說，即購買促銷產品「補益特」時，將不再享受2014年6月的獎金點數促銷。3) 要獲得任何一種促銷贈品，您的每一份訂單均需達到規定的要求，而不可將幾份訂單合計。4) 本月所有促銷產品可以減額的CV轉出，每瓶「補益特」可轉82.00點。5) 您獲得的獎金點數促銷贈品不可退換或以其它產品替代。6) 如果您訂單的CV在兩種CV標準之間，那只能按所達到滿點的CV獲取贈品。譬如：若您達到400CV，那您將獲得相應300CV的贈品；若達到700CV，那您將獲得相應600CV的贈品；若達到1000CV，那您將獲得相應900CV的贈品。7) 本次促銷僅適用於2014年6月期間收到的訂單。所有的訂單必須清楚完整。由電話、或傳真方式收到的訂單其付款方式必須在2014年6月30日(星期一)美西山區時間下午6時前被通過，以便有資格獲得促銷贈品。在網站上訂購的訂單截止時間則是2014年6月30日(星期一)美西山區時間午夜12時整。8) 2014年6月期間的產品促銷在存貨售罄後即終止。促銷產品一旦售罄，將不再接受訂貨。9) 經銷商合格領取的促銷贈品將與其所訂產品列示於同一訂單上，並且將與其訂購產品一起寄出。丞燕將不另外寄送合格贈品。10) 此促銷使用的是3%的丞燕促銷基金，它是丞燕經銷商獎勵計劃中的一部份。